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Folketingets Erhvervsudvalg har den 31. maj 2021 stillet mig følgende spørgsmål, nr. 

589 (Alm. del), som jeg hermed besvarer. 

 

Spørgsmål: 

Vil ministeren kommentere henvendelsen af 31/5-21 fra DFHO om erfaringer med ind-

førelse af Coronapas og kontrol heraf i fitnessbranchen, jf. ERU alm. del - bilag 339? 

 

Svar: 

Rammerne for den aktuelle genåbning er fastlagt gennem de politiske aftaler, som er 

indgået blandt ni ud af ti politiske partier i Folketinget. Dermed er der et bredt politisk 

flertal bag disse aftaler og bag beslutningen om, hvordan coronapasset skal udfases. Det 

samme politiske flertal har prioriteret, at frivillige idrætsforeninger kan holde åbent for 

indendørs aktiviteter herunder også foreningsfitness med stikprøvekontrol af corona-

pas, fordi frivillige foreninger ikke er virksomheder med ansatte, og derfor har andre 

kår end virksomheder som fx fitnesscentre. 

 

Jeg har naturligvis forståelse for, at coronapasset giver ekstra arbejde i blandt andet 

fitnessbranchen, men den fortsatte brug af coronapas indgår som en forudsætning for 

udfasning af restriktionerne. Med Aftale om yderligere udfasning af restriktioner mv. 

fra den 11. juni 2021, er der imidlertid nu truffet beslutning om udfasning af coronapas-

set, hvilket betyder, at fra 1. august kan fitnesscentre overgå til en daglig stikprøvekon-

trol med coronapas, og fra 1. september ophæves kravet om coronapas for blandt andet 

fitness. 
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Erhvervsudvalget 2020-21
ERU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 589

Offentligt


	Spørgsmål:
	Vil ministeren kommentere henvendelsen af 31/5-21 fra DFHO om erfaringer med indførelse af Coronapas og kontrol heraf i fitnessbranchen, jf. ERU alm. del - bilag 339?
	Svar:


